



10 May 2015

١٠ مايو ٢٠١٥

Mr. Hasan Abdulrahman Al Serkal  
Executive Vice President - Chief Operations  
Officer – Head of Operations division  
Dubai Financial Market  
Dubai – UAE

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم  
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات – رئيس قطاع  
العمليات  
سوق دبي المالي  
دبي – الامارات العربية المتحدة

**Subject: Notification of change in the CEO position  
For United Kaipara Dairies Co**

**الموضوع : : اعلان عن تغيير منصب الرئيس التنفيذي لشركة كايبارا  
المتحدة للألبان (ش.م.ع.)**

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد ،،

We wish to inform you that as a part of restructuring of the Company's senior management, Mr. Vikas Mittal has resigned from his position as CEO of UNIKAI. His last day as CEO will be July 31<sup>st</sup>, 2015. Mr. Neeraj Vohra has been appointed as the new Chief Executive Officer of UNIKAI.

نود ان نحيط سيادتكم علما بأنه كجزء من اعادة هيكلة الوظائف العليا في الشركة فإن السيد / فيكاس ميتال قد استقال من منصب الرئيس التنفيذي للشركة وسيكون اخر يوم عمل له هو الموافق ٣١ يوليو ٢٠١٥، وقد تم تعيين السيد / نيراج فوهرا لمنصب الرئيس التنفيذي الجديد .

Mr. Neeraj Vohra has significant experience and strong knowledge of FMCG industry. We believe his energy and expertise will be vital in leading the company through its next phase of growth.

السيد نيراج فوهرا / لديه خبرة كبيرة ومعرفة قوية في مجال صناعة المواد الغذائية والاستهلاكية ، ونحن على يقين بأن خبرته ومعرفته القوية ستكونان لهما دورا كبيرا في قيادة الشركة ونموها في المرحلة القادمة .

The Board of UNIKAI would like to welcome Mr. Neeraj Vohra and wish him success in his new role. The Board would also like to thank Mr. Vikas Mittal for his contributions to the Company and wishes him the best in his future endeavors.

إن اعضاء مجلس ادارة شركة كايبارا المتحدة للألبان يرحبون بالسيد / نيراج فوهرا ويتمنون له النجاح والتوفيق في منصبه الجديد ، كما يود اعضاء مجلس الادارة بشكر السيد / فيكاس ميتال على مجهوداته التي بذلها للشركة ويتمنون له التوفيق في مستقبله المهني.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،

Chairman – United Kaipara Dairies

رئيس مجلس الادارة – كايبارا المتحدة للألبان

Mana Al Mulla

مانع محمد سعيد الملا

CC: Securities & Commodities Authority

نسخة: الى هيئة الاوراق المالية والسلع

